

## FRANÇAIS

Marc André Morel est auteur de livres sur les thèmes du développement personnel et professionnel. Il a déjà présenté plus de 2500 conférences à travers le Québec, Canada, États-Unis, Europe et Afrique du Nord, pour des organisations telles que Yamaha, Nasdaq, Sanofi et la Cour Suprême du Canada.

Fréquemment interviewé dans les médias tels que RDI, LCN, TVA et The Globe and Mail, il est le concepteur de la webtélé CoachTaxi, et le fondateur de l'École Internationale de Conférenciers Professionnels.

Aujourd'hui, il nous partagera une part de ses recherches et observations sur le développement humain, afin de nous inspirer à devenir ce que nous pouvons devenir.

Accueillons... MARC ANDRÉ MOREL

## ENGLISH

Marc André Morel has delivered over two thousand presentations in nine countries and three continents, for hundreds of businesses, associations, and government departments, like *Sanofi, Yamaha, Nasdaq* and the *Supreme Court of Canada*.

Founder of the International Professional Speakers School, author of best-selling books, podcasts, videos and hundreds of articles, he has been interviewed and featured in several national television, radio and print media like *CBC* and the *Globe & Mail*.

Today, with humor, Marc Andre proposes some insights as to what it takes to become what we ought to become.

Please help me welcome... **MARC ANDRE MOREL**

## BIL

Marc André Morel has delivered over 2500 presentations in nine countries and three continents, for hundreds of businesses, associations, and government departments, like Sanofi, Yamaha, Nasdaq and the Supreme Court of Canada.

Fréquemment interviewé dans les médias tels que RDI, LCN, TVA et The Globe and Mail, il est le concepteur de la webtélé CoachTaxi, et le fondateur de l'École Internationale de Conférenciers Professionnels.

Today, with humor, Marc Andre proposes some insights as to what it takes to become what we ought to become.

Please help me welcome... **MARC ANDRE MOREL**